

## Refer a Friend Promotion - 推薦朋友條款與條件

<p><b>Refer a Friend Terms and Conditions</b></p> <p><b>1. Overview</b></p> <p>Think Capital Limited (“ThinkMarkets”, “we”) are offering existing clients (“client”, alternatively, “you”, “Referrer”) a promotion which allows qualified new clients (“Friend”) of ThinkMarkets who are referred by you the opportunity to receive a bonus paid to both your and Friend’s trading account, subject to the following terms and conditions (“Promotion”).</p> <p><b>2. Referrer eligibility</b></p> <p><b>2.1</b> Only retail clients that have a live, approved account with ThinkMarkets under the Think Capital Limited entity are eligible to participate and become a Referrer.</p> <p>You, as a Referrer must:</p> <p><b>2.2</b> Ensure your own account is fully completed with all the necessary KYC documentation (including but not limited to a valid photo ID and proof of address) approved by ThinkMarkets;</p> <p><b>2.2.1</b> Make a minimum \$250 deposit (or equivalent in another currency) and;</p> <p><b>2.2.2</b> Place at least 1 round turn trade of a minimum of \$100k exposure (see Eligible trades, and Minimum trading requirement below) and;</p> <p><b>2.2.3</b> Opt-in to agree to the Promotion Terms and participation.</p> <p><b>2.2.4</b> When approved you will be eligible to become a Referrer and access your referral link from within the Client Portal. This link can be shared</p>	<p>推薦朋友條款與條件</p> <p><b>1. 概述</b></p> <p>Think Capital Limited (“ThinkMarkets智匯”, “我們”) 為現有客戶 (“客戶”, 或“您”、“推薦人”) 提供一項活動, 該活動允許ThinkMarkets智匯的合格新客戶 (“朋友”), 即由您推薦的人, 有機會獲得獎金, 該獎金將支付到您和朋友的交易帳戶中, 但需要遵守以下條款和條件 (“活動”) 。</p> <p><b>2. 推薦人資格</b></p> <p><b>2.1</b> 只有在Think Capital Limited 旗下擁有ThinkMarkets智匯有效批准帳戶的零售客戶才有資格參與並成為推薦人。</p> <p><b>2.2</b> 作為推薦人, 您必須</p> <p><b>2.2.1</b> 確保您自己的帳戶已完全填寫並包含所有必要的由ThinkMarkets智匯批准的KYC文件 (包括但不限於有效的照片身分證明和地址證明) 。</p> <p><b>2.2.2.</b> 至少存入 250 美元 (或等值的其他貨幣) ;</p> <p><b>2.2.3.</b> 至少進行 1 筆交易, 交易額不低於 10 萬美元 (請參閱下文的 "合格交易 "和 "最低交易要求") ;</p> <p><b>2.2.4</b> .選擇同意條款並參與。</p> <p><b>2.3.</b>獲得批准後, 您將有資格成為推薦人, 並可從客戶後台取得您的推薦連結。該連結可與您的朋友分享。他們需要使用此連結申請 ThinkMarkets 智匯真實帳戶。否則將導致沒有關聯和沒有資格獲得推薦朋友獎金。</p> <p><b>3. 朋友資格</b></p> <p><b>3.1.</b> 只有在ThinkCapital Limited旗下的ThinkMarkets智匯擁有真實新帳戶的零售客戶才有資格參與。</p> <p><b>3.2.</b> 推薦人的朋友必須先確保他/她透過推薦人給他/她的追蹤連結進行申請, 並且朋友的帳戶符合以下要求 :</p> <p><b>3.2.1</b> .確保朋友的帳戶完整, 並提供所有必要的KYC文件 (包括但不限於帶照片的有效身份證件和地址證明), 並獲得 ThinkMarkets 智匯的認可 ;</p>
---	---

with your Friends. They will need to use this link to apply for a Live Account with ThinkMarkets. Failure to do so will result in no association and no eligibility for the Refer a Friend bonus.

### 3. Friend eligibility

**3.1** Only retail clients that have a genuine new, live approved account with ThinkMarkets under the Think Capital Limited entity are eligible to participate.

**3.2** Friend of the Referrer must first ensure he/she applied via the tracking link given him/her by Referrer, and Friend account has met the following requirements:

**3.2.1** Ensure Friend own account is fully completed with all the necessary KYC documentation (including but not limited to a valid photo ID and proof of address) approved by ThinkMarkets;

**3.2.2** Make a minimum \$250 deposit (or equivalent in another currency) and;

**3.2.3** Place at least 1 round turn trade of a minimum of \$100k exposure (see Eligible trades, and Minimum trading requirement below) and;

**3.2.4** Minimum deposit and trading requirements must be achieved within 30 days of Friend's initial account application.

**3.2.5** It is important that the Friend uses the link given to Referrer to apply for a Live Account with ThinkMarkets. Failure to do so will result in no association and no

**3.2.2.** 至少存入250美元（或等值的其他貨幣）；

**3.2.3.** 至少進行1筆交易，交易金額不低於10萬美元（見下文 "合格交易" 和 "最低交易要求"）；

**3.2.4.** 最低存款和交易要求必須在朋友申請初始帳戶後 30 天內達到。

**3.2.5.** 朋友必須使用推薦人的連結申請 ThinkMarkets 智匯真實帳戶。否則將無法與 ThinkMarkets 智匯建立聯繫，也沒有資格獲得推薦朋友獎金。

### 4. 哪些人不符合資格

**4.1.** 介紹經紀人、資金經理、合作夥伴和附屬機構或其客戶均無資格參與本活動的任何部分；

**4.2.** 任何未符合資格、存款和交易條件的推薦人或朋友均無資格參加本活動；

**4.3.** 選擇退出本活動或未使用推薦連結的任何客戶。

### 5. 符合條件的交易

**5.1.** 主要外匯貨幣對、次要外匯貨幣對、貴金屬、商品及指數。其他產品不符合本活動的交易量要求。

**5.2.** 交易必須保持至少 5 分鐘未平倉狀態，且未進行對沖，方可視為合格交易。

### 6. 最低交易要求

**6.1.** 符合條件的交易必須在資格期間內開倉並平倉，且相關風險敞口為 100,000 美元。例如，歐元兌美元的標準 1 手回合交易即可滿足最低交易要求。任何差價合約/外匯帳戶類型或 ThinkMarkets 智匯提供的交易平台均可滿足最低交易要求。

### 7. 支付

**7.1.** 根據本條款，如果符合「推薦朋友」的要求，推薦人每次成功推薦符合條件的朋友將獲得 50.00 美元。

**7.2.** 根據本條款，如果符合「推薦朋友」的要求，該朋友將獲得 50.00 美元（統稱為「支付」）。

**7.3.** 支付將在到期後的 72 小時內轉入每位推薦人和朋友的交易帳戶。

**7.4.** 這些資金可用於交易和/或提現。

**7.5.** 推薦人在隨後的 30 天內最多可以成功推薦 20 次

<p>eligibility for the Refer a Friend bonus.</p> <p><b>4. Who is ineligible</b></p> <p><b>4.1</b> Introducing Brokers, Money Managers, Partners and Affiliates, or clients of, are <u>not</u> eligible for participation in any part of this Promotion and;</p> <p><b>4.2</b> Any Referrers or Friends who have not met the eligibility, deposit and trading conditions are not eligible for this Promotion and;</p> <p><b>4.3</b> Any clients that have opt-out of this Promotion, or not used the referral link.</p> <p><b>5. Eligible trades</b></p> <p><b>5.1</b> Major FX pairs, Minor FX pairs, Precious metals, Commodities and Indices. Other products are not eligible to count towards the trading volume requirements for this Promotion.</p> <p><b>5.2</b> Trades must be kept open for a minimum of 5 minutes and not be hedged in order to be considered eligible.</p> <p><b>6. Minimum trading requirement</b></p> <p><b>6.1</b> Eligible trades with an underlying exposure of US \$100,000 must be opened and closed during the qualifying period to be considered eligible. For example, a standard 1 lot round turn trade on EURUSD would meet the minimum trading requirements to qualify. The minimum trading requirements can be met on any CFD/FX account type</p>	<p>。連續30天內超過20個合格推薦的將不被視為符合條件，也不會被延續。</p> <p><b>7.6.</b> 支付不會追溯應用於過去的推薦，也不會適用於那些曾經或目前已經擁有 ThinkMarkets 智匯批准帳戶的客戶。</p> <p><b>8.活動條款</b></p> <p><b>8.1.</b>您同意在參與本活動時，將受這些條款（"活動條款"）以及適用於您的 ThinkMarkets 智匯帳戶的條款和條件（"條款和條件"）以及您與 ThinkMarkets 智匯簽訂的任何其他協議的約束。除非另有規定，否則活動條款中使用的大寫字母表示的術語和表述與條款和條件中的含義相同。本活動由 ThinkMarkets 智匯主辦。若活動條款與條款與條件相矛盾的情況下，以條款與條件為準。</p> <p><b>8.2.</b>此活動僅適用於在 ThinkMarkets 智匯開設的真實帳戶。</p> <p><b>9.活動期</b></p> <p>9.1.活動從 2023 年 10 月 23 日上午 00:01（GMT）開始，至 2024 年 10 月 22 日下午 23:59（GMT）結束（以下簡稱 "活動期間"）。</p> <p><b>10.通用條款</b></p> <p><b>10.1.</b>本活動以您遵守智匯的條款和條件以及您持續滿足以下條件為前提：</p> <p><b>10.1.1.</b>您誠信參與本活動；</p> <p><b>10.1.2.</b>您不得在此活動中參與濫用、不當行為或試圖濫用或不當行為（包括但不限於惡意的交易策略，例如為了獲取利益而進行外匯保證金或差價合約的開倉和平倉交易，即"Churning"）；</p> <p><b>10.1.3.</b>ThinkMarkets智匯有權自行決定上述行為。ThinkMarkets智匯有權拒絕任何被認為違反活動條款和條件的合格參與者參與。</p> <p><b>10.1.4.</b>我們保留在我們自行決定的權利，立即取消資格任何試圖干擾或企圖干擾促銷活動運作的個人；對其交易或帳戶進行任何形式的操縱的合理懷疑，或者涉及與ThinkMarkets智匯的未決爭議。操縱或試圖操縱的確定由ThinkMarkets智匯全權決定。</p> <p><b>10.1.5.</b>在發布最新的活動條款後，如果您繼續使用本網站和/或平台（日期應為最新更新日期），即表示您接受並同意其中的任何更改。</p> <p><b>10.2.</b>在不影響本促銷條款一般性規定的前提下，我們有權自行決定是否符合本促銷條款規定的資格，和/</p>
---	--

<p>or trading platform offered by ThinkMarkets.</p> <p><b>7. Payment</b></p> <p><b>7.1</b> Where the Refer a Friend requirements are met pursuant to the terms herein, the Referrer shall receive \$50.00 per successful eligible referral of Friend.</p> <p><b>7.2</b> Where the Refer a Friend requirements are met pursuant to the terms herein, the Friend shall receive \$50.00, (collectively "Payment").</p> <p><b>7.3</b> Payments shall be made to each the Referrer's and Friend's trading account within 72 hours of becoming due.</p> <p><b>7.4</b> These funds can be used for trading, and/or can be withdrawn.</p> <p><b>7.5</b> Referrers can make up to 20 successful referrals in a trailing 30-calendar day period. Qualified referrals above 20 in a trailing 30-calendar day period will not be considered eligible, nor will they be carried forward.</p> <p><b>7.6</b> Payment will not be applied retroactively for past referrals, or for any clients that have or previously have had an approved account with ThinkMarkets.</p> <p><b>8. Promotional Terms</b></p> <p><b>8.1</b> You agree that by participating in this Promotion that you will be bound by these terms ("<b>Promotional Terms</b>") as well as the terms and conditions that apply to your ThinkMarkets account (the "<b>Terms and Conditions</b>"), and any</p>	<p>或拒絕任何客戶參加本促銷。我們在執行或解釋本促銷活動或本促銷條款時所作的決定將是最終的、決定性的，並對推薦人和朋友具有約束力。</p> <p><b>10.3.</b> 每个家庭只能申请一次促销。</p> <p><b>10.4.</b> 您不能多次推荐一位朋友，该朋友也不能由一位以上的推荐人推荐。ThinkMarkets智匯有权决定谁有资格被推荐。</p> <p><b>10.5.</b> 您不能直接推荐自己，也不能通过与您有关联的联名账户或公司账户进行推荐。</p> <p><b>10.6.</b> 您不能推薦家人或家人。</p> <p><b>10.7.</b> 來自以下國家的參與者和客戶不參與此活動：越南、柬埔寨、孟加拉、烏茲別克、哈薩克、阿爾巴尼亞、科索沃、伊拉克、安哥拉、加納、秘魯、委內瑞拉、阿根廷、多明尼加共和國、厄瓜多爾。</p> <p><b>10.8.</b> 除非另有說明，所有資格要求均適用於美元帳戶和美元金額。ThinkMarkets智匯可能接受等值的其他貨幣，並適用+/-4%的兌換率。</p> <p><b>10.9.</b> ThinkMarkets智匯保留隨時更改、修改或終止本活動或其任何方面、部分或功能的權利，恕不另行通知。我們可能會對活動條款進行修改，並將修改後的條款發佈在ThinkMarkets智匯網站上以通知您。ThinkMarkets智匯建議您定期查看活動條款，如果您繼續使用ThinkMarkets智匯網站和我們的服務，即表示您接受任何修改後的條款。</p> <p><b>10.10.</b> ThinkMarkets對您因參與本活動，或接受本活動中的任何積分、獎金、獎勵或獎品，或因本活動的任何修改或終止而遭受的任何損失、損害或費用概不負責。</p> <p><b>10.11.</b> 如果根據任何適用法律，本促銷條款中的任何條款被認為無效或不可執行，只要該條款可與其他條款分割，則應將其從本促銷條款中刪除，且不得以任何方式影響其餘條款的合法性、有效性或可執行性。</p> <p><b>10.12.</b> 本促銷活動不得與ThinkMarkets或其附屬機構提供的任何其他促銷、獎勵或優惠活動合併或同時使用。</p> <p><b>10.13.</b> ThinkMarkets保留修改、暫停或終止促銷活動的權利，恕不另行通知。</p> <p><b>10.14.</b> 與本條款和/或活動相關的任何費用、支出、成本或稅金應由您獨自承擔。ThinkMarkets智匯不承擔任何或所有與「活動」相關的費用。</p>
---	---

other agreement you have with ThinkMarkets. Capitalised terms and expressions used in these Promotional Terms shall have the same meaning as in the Terms and Conditions unless specified otherwise. This Promotion is run by ThinkMarkets. To the extent that the Promotional Terms contradict the Terms and Conditions, the Terms and Conditions shall prevail.

- 8.2** This Promotion shall only apply to you while you have a Live, Approved, and Open account with ThinkMarkets.

## **9. Promotional Period**

- 9.1** The Promotion begins 23 October 2023 at 00:01 A.M. (GMT) and ends 22 October 2024 at 23:59 PM (GMT) (“The Promotion Period”).

## **10. General**

- 10.1** This Promotion is conditional on you complying with ThinkMarkets’ Terms and Conditions and you continuously meeting the following conditions:

- 10.1.1** You act in good faith in relation to this Promotion;
- 10.1.2** You do not participate in any abuse, improper conduct, or attempted abuse or improper conduct (including but not limited to toxic trading strategies such as the opening and closing of Margin FX or CFD transaction just for the benefit of earning a benefit “Churning”) in relation to this Promotion;
- 10.1.3** Such determination of the above shall be made in ThinkMarkets’ sole discretion. ThinkMarkets reserves the right to deny participation to any eligible participant, if they are believed to be in breach of the

**10.15.** ThinkMarkets智匯不對超出其合理控制範圍的活動或因素導致的延遲或不履行負責，包括但不限於：取消、戰爭、天氣、罷工、洪水、停工、火災、流行病、天災、恐怖主義和/或交付或其他第三方延遲、不履行或任何類型的故障(“不可抗力”)。

**10.16.** ThinkMarkets智匯不會對參與客戶遇到的任何問題或損失承擔任何責任，包括由參與或接受活動而引起的任何傷害或損害，或以其他方式引起的損失。您承認並同意，此活動並不是為了誘使交易而設立的。ThinkMarkets智匯不會對因交易或參與此活動而導致的推薦人或朋友的交易損失、成本、稅金、費用或損害負責。交易差價合約、外匯和衍生性商品具有高風險。交易者應只使用風險資本進行交易，即交易者可以承受損失的資本。您可能會損失超過您的初始投資。

**10.17** 來自越南的參與者和客戶不符合此活動。

**10.18.** 活動條款受百慕達法律管轄。有關此活動的任何爭議應受到條款和條件中的爭議解決條款的約束。

**10.19.** 接受這些條款和條件並參與活動，即表示您同意其中的所有條款和條件，並同意您完全了解風險。

Terms and Conditions of the Promotion.

**10.1.4** We reserve the right, in our sole discretion, to immediately disqualify any individual that tampers or attempts to tamper with the operation of the Promotion; are reasonably suspected of any form of manipulation of their trading or account or are subject to any outstanding dispute with ThinkMarkets. Determination of tampering, or attempts to tamper, is up to the sole discretion of ThinkMarkets.

**10.1.5** Your continued use of the Site and/or the Platforms after any posting of updated Promotion Terms (which shall be dated as of their most recent update) shall constitute your acceptance of and agreement to any changes therein made.

**10.2** Without prejudice to the generality of these Promotion Terms, we have the sole discretion to determine eligibility under these Promotion Terms, and/or decline any client a participant in the Promotion. Our decision in the exercise or interpretation of the Promotion or any of these Promotion Terms shall be final, conclusive and binding on Referrers and Friends.

**10.3** The Promotion can only be claimed once per household.

**10.4** You cannot refer a Friend more than once and the Friend cannot be referred by more than one Referrers. It is ThinkMarkets' decision on who is eligible for the referral.



- 10.5** You cannot refer yourself either directly, or via a joint or corporate account you are associated with.
- 10.6** You cannot refer a family member, or a member of your household.
- 10.7** Participants and clients from the following countries are excluded from this promotion: Vietnam, Cambodia, Bangladesh, Uzbekistan, Kazakhstan, Albania, Kosovo, Iraq, Angola, Ghana, Peru, Venezuela, Argentina, Dominican Republic, Ecuador.
- 10.8** Unless stated otherwise, all eligibility requirements are for US dollar accounts and in US dollar amounts. ThinkMarkets may accept the equivalent in other currencies, and apply a conversion rate of +/-4%.
- 10.9** ThinkMarkets reserve the right to alter, amend or terminate this Promotion, or any aspect, part or feature of it, at any time and without prior notice to you. We may make changes to these Promotion Terms and will notify you of these changes by posting the modified terms on the ThinkMarkets website. ThinkMarkets recommends that you revisit these Promotional Terms regularly, and by your continued use of the ThinkMarkets website and our services you accept any such modified terms.
- 10.10** ThinkMarkets shall not be responsible or liable for any loss, damages or costs suffered by you relating to or in connection with your participation in this Promotion, or in accepting any credit, bonus, reward or prize under this Promotion, or from any amendments or termination of this Promotion.

**10.11** If any term of these Promotion Terms is found to be invalid or unenforceable under any applicable law, such term shall, insofar as it is severable from the remaining terms, be deemed omitted from these Promotion Terms and shall in no way affect the legality, validity or enforceability of the remaining terms.

**10.12** This Promotion is not to be combined or used in conjunction with any other promotion, incentive or offer provided by ThinkMarkets or its affiliates.

**10.13** ThinkMarkets reserves the right at its sole discretion to modify, suspend or terminate the Promotion without prior notice.

**10.14** Any fees, expenses, costs, or taxes imposed on you, in relation to these Terms and/or Promotion shall be your sole responsibility. ThinkMarkets shall not be responsible for any or all expenses associated with the "Promotion."

**10.15** ThinkMarkets shall not be held responsible for delays or non-performance caused by activities or factors beyond its reasonable control, including without limitation; cancellations, war, weather, strikes, floods, lockouts, fires, pandemics, acts of God, terrorism, and/or delivery or other third-party delays, non-performance, or failures of any kind ("Force Majeure").

**10.16** ThinkMarkets will not be held liable or responsible in any manner whatsoever for any problems or any losses incurred by participating clients, or any combination thereof, including any injury or damage resulting from



participation or acceptance or otherwise in the promotion You acknowledge and agree that this Promotion is not an inducement to trade. ThinkMarkets will not be liable for any trading losses, costs, taxes, charges, or damages incurred by the Referrer or Friend because of trading or participation in this Promotion. Trading CFDs, Forex and Derivatives carries a high level of risk. Traders should only trade in risk capital, that is, capital that traders can afford to lose. You can lose more than your initial investment.

**10.17** Participants and clients from Vietnam are excluded from this promotion.

**10.18** The Promotion Terms are governed by the laws of Bermuda. Any disputes regarding this Promotion are subject to the dispute resolution clauses in the Terms and Conditions.

**10.19** By accepting these Terms and Conditions and participating in the Promotion, you agree to all the Terms and Conditions herein, and agree that you fully understand the risks.

Risk Warning:

Forex and CFD trading are leveraged products which can result in losses greater than your initial deposit. Please ensure that you fully understand the risks.

Think Capital Limited is registered in Bermuda, Company

number: 51879. Registered address: Clarendon House, 2 Church Street, Hamilton HM 11, Bermuda

風險提示：

外匯和差價合約交易是槓桿產品，可能導致超過初始入金的損失。請確保您充分了解風險。

Think Capital Limited 在百慕達註冊

公司編號:51879。註冊地址:Clarendon House, 2 Church Street, Hamilton HM 11, Bermuda